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Protokół Nr 1.2024
z posiedzenia Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej 

w dniu 23 maja 2024 r. godz. 11.30

Ad.l. Otwarcie posiedzenia.
W posiedzeniu Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej uczestniczyło 8 członków komisji 
na ogólną liczbę 9 według załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. Ponadto w posiedzeniu udział 
wzięły osoby zaproszone zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszego protokołu.
Brak pani Wiesławy Słowik - nieobecność nieusprawiedliwiona.
Posiedzenie otworzył pan Tomasz Staniek - Starosta Opatowski.
Na wstępie pan Starosta powitał wszystkich członków komisji, następnie przeszedł do realizacji 
kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad.
Pan Starosta odczytał proponowany porządek posiedzenia.
Projekt porządku posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Wybór przewodniczącego komisji .1
4. Przekazanie przewodnictwa komisji przez starostę nowo wybranemu przewodniczącemu komisji.
5. Wybór Wiceprzewodniczącego komisji .2
6. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:

1 §47 ust. 4 pracami komisji kieruje przewodniczący powoływany i odwoływany przez członków komisji.
2 §50 ust. 4 w przypadku nieobecności przewodniczącego komisji, jego obowiązki wykonuje 
wiceprzewodniczący powoływany i odwoływany przez komisję.

a) w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu współpracy Powiatu Opatowskiego 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego za 2023 r.,

b) w sprawie przyjęcia Oceny zasobów pomocy społecznej dla powiatu opatowskiego za rok 
2023.

c) w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania kierownika Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Opatowie z działalności za rok 2023 oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy 
społecznej w powiecie opatowskim na 2024 rok,

d) w sprawie przyjęcia sprawozdania z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej 
za rok 2023,

e) w sprawie przekształcenia mieszkania chronionego w mieszkanie treningowe, mieszkania 
chronionego w ramach mieszkania wspomaganego w mieszkanie treningowe oraz 
ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w tym mieszkaniu,

f) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Opatowski porozumienia z Powiatem 
Ostrowieckim w sprawie powierzenia Powiatowi Ostrowieckiemu realizacji zadania 
publicznego polegającego na zapewnieniu mieszkańcom Powiatu Opatowskiemu usług 
świadczonych przez Środowiskowy Dom Samopomocy ul. Focha 5, 27-400 Ostrowiec Św.,

g) w sprawie nadania statutu Klubowi „Senior +" w Ożarowie.
7. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:
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a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2024-2027,

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2024 rok,
c) w sprawie rozpatrzenia informacji Komendanta Powiatowego Policji w Opatowie o stanie 

bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu opatowskiego za rok 2023,
d) w sprawie rozpatrzenia informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 

w Opatowie ostanie bezpieczeństwa ochrony przeciwpożarowej i zagrożeniach 
pożarowych powiatu opatowskiego za rok 2023,

e) w sprawie rozpatrzenia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego 
w Opatowie o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu opatowskiego za 2023 rok,

f) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Elektromobilności dla Powiatu Opatowskiego na lata 
2023-2035 wraz z prognozą oddziaływania na środowisko.

8. Sprawy organizacyjne.
9. Zamknięcie posiedzenia.

Pan Starosta zapytał, kto jest za przyjęciem proponowanego porządku obrad.
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 8 głosów (Aneta Bławat, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Joanna Michałek, Mikołaj 
Szczygieł, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało 
się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Pan Starosta poinformował o przejściu do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 3. Wybór przewodniczącego komisji.
Pan Starosta poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji oświaty, sportu, 
zdrowia i pomocy społecznej.
O zabranie głosu poprosiła pani Małgorzata Jalowska - Wicestarosta, która zgłosiła kandydaturę pani 
Joanny Michałek. Następnie poprosił o zgłaszanie dalszych kandydatur. Wobec braku dalszych 
propozycji pan Starosta zapytał czy pani radna wyraża zgodę na kandydowanie na pełnienie funkcji 
przewodniczącej w/w komisji. Pani Joanna Michałek wyraziła zgodę, wobec czego pan Starosta 
poddał pod głosowanie jego kandydaturę.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym zwykłą większością głosów wybrali na przewodniczącą 
Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej panią Joannę Michałek.
Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 6 głosów (Aneta Bławat, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Joanna Michałek, Maciej 
Wolański, Kazimierz Żółtek), „ przeciw"- 0 głosów, „wstrzymało się"- 2 głosy (Mikołaj Szczygieł, 
Marcin Wróblewski).

W wyniku braku zapytań pan Starosta uznał punkt za zrealizowany, a następnie poinformował 
o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.4. Przekazanie przewodnictwa komisji przez starostę nowo wybranemu przewodniczącemu 
komisji.
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Pan Starosta przekazał dalsze prowadzenie posiedzenia pani Przewodniczącej, która przeszła do 
realizacji kolejnego punktu - wybór Wiceprzewodniczącego Komisji oświaty, sportu, zdrowia 
i pomocy społecznej.

Ad.5. Wybór Wiceprzewodniczącego komisji.
Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie kandydatów.

O zabranie głosu poprosiła pani Małgorzata Jalowska, która zgłosiła kandydaturę pani Bożeny 
Kornackiej.
Następnie poprosiła o zgłaszanie dalszych kandydatur. Wobec braku dalszych propozycji pani 
Przewodnicząca Joanna Michałek zapytała czy radna wyraża zgodę na kandydowanie na pełnienie 
funkcji wiceprzewodniczącej w/w komisji. Pani Bożena Kornacka wyraziła zgodę, wobec czego pani 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie jej kandydaturę.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym zwykłą większością głosów wybrali na wiceprzewodniczącą 
Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej panią Bożenę Kornacką.
„Za" - 8 głosów (Aneta Bławat, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Joanna Michałek, Mikołaj 
Szczygieł, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek), „ przeciw"- 0 głosów, „wstrzymało 
się"- 0 głosów.

W wyniku braku zapytań pan Przewodniczący uznał punkt za zrealizowany, a następnie poinformował 
o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.6. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu współpracy Powiatu Opatowskiego 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego za 2023 r.
Pani Przewodnicząca komisji powiedziała, iż wszyscy otrzymali projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu współpracy Powiatu Opatowskiego 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego za 2023 r., następnie zapytała czy ktoś ma pytania bądź uwagi.

O zabranie głosów poprosił pan Mikołaj Szczygieł, który zapytał o dofinansowanie stroi 
sportowych dla klubu w Wojciechowicach, gdyż nie zauważył aby było to ujęte 
w sprawozdaniu. Zapytał jaka to była kwota i z jakich środków.

Odpowiedzi udzielił pan Marek Gołasa - Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu 
i Turystyki, który powiedział, iż jeśli chodzi o elementy sportowe to są one szerzej ujęte i nie 
są rzeczy, które nie są objęte środkami konkursowymi, są to środki pozakonkursowe, którym 
nie wykazuje się w sprawozdaniu. Nadmienił również, iż czym innym jest objęcie patronatem 
a czym innym współfinansowanie niektórych wydarzeń. Dodał, iż w tym momencie nie jest 
w stanie udzielić odpowiedzi jakie środki przeznaczone były na te stroje ale po komisji powie.

O zabranie głosu poprosiła pan Marcin Wróblewski, który również zapytał o środki na 
poszczególne inicjatywy. Czy jest jakiś regulamin wewnętrzny, który reguluje zasady 
przyznawania środków do 10.000 zł, które później nie są ujmowane w programie, oraz kto 
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podejmuje taką decyzję. Radny poprosił również o zestawienie wniosków, które nie zostały 
dofinansowane, jeśli prowadzona jest taka ewidencja.

Odpowiedzi udzielił Kierownik pan Marek Gołasa, który wskazał, iż każdy wniosek zostaje 
rozpatrzony i starają się udzielić wsparcia, tylko kwestia w jakim % dofinansowanie. 
Nadmienił, iż nie przypomina sobie aby komuś dali odmowną decyzję. Poinformował, iż 
decyzje może podjąć Zarząd Powiatu bądź sam Starosta.

Wobec braku dalszych pytań, pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie ww. projekt 
uchwały pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały, 
który stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 8 głosów (Aneta Bławat, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Joanna Michałek, 
Mikołaj Szczygieł, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek), „ przeciw"- 0 
głosów, „wstrzymało się"- 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

b) w sprawie przyjęcia Oceny zasobów pomocy społecznej dla powiatu opatowskiego za rok 
2023.
Pani Przewodnicząca komisji powiedziała, iż wszyscy otrzymali projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia Oceny zasobów pomocy społecznej dla powiatu opatowskiego za rok 2023, 
następnie zapytała czy ktoś ma pytania bądź uwagi.

Wobec braku głosów pani Przewodnicząca J. Michałek poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia Oceny zasobów pomocy społecznej dla powiatu opatowskiego 
za rok 2023, pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały, który 
stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 8 głosów (Aneta Bławat, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Joanna Michałek, 
Mikołaj Szczygieł, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 
głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

c) w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania kierownika Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Opatowie z działalności za rok 2023 oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy 
społecznej w powiecie opatowskim na 2024 rok.
Pani Przewodnicząca komisji powiedziała, iż wszyscy otrzymali projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia Oceny zasobów pomocy społecznej dla powiatu opatowskiego za rok 2023, 
następnie zapytała czy ktoś ma pytania bądź uwagi.
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Wobec braku głosów pani Przewodnicząca J. Michałek poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania kierownika Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie w Opatowie z działalności za rok 2023 oraz wykazu potrzeb w zakresie 
pomocy społecznej w powiecie opatowskim na 2024 rok, pytając, kto jest za jego 
pozytywnym zaopiniowaniem.

Wobec braku głosów pani Przewodnicząca J. Michałek poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania kierownika Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie w Opatowie z działalności za rok 2023 oraz wykazu potrzeb w zakresie 
pomocy społecznej w powiecie opatowskim na 2024 rok, pytając, kto jest za jego 
pozytywnym zaopiniowaniem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały, który 
stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 8 głosów (Aneta Bławat, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Joanna Michałek, 
Mikołaj Szczygieł, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 
głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

d) w sprawie przyjęcia sprawozdania z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej 
za rok 2023.
Pani Przewodnicząca komisji powiedziała, iż wszyscy otrzymali projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia sprawozdania z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej za rok 2023, 
następnie zapytała czy ktoś ma pytania bądź uwagi.

Wobec braku głosów pani Przewodnicząca J. Michałek poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy 
zastępczej za rok 2023, pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały, który 
stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 8 głosów (Aneta Bławat, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Joanna Michałek, 
Mikołaj Szczygieł, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 
głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.

e) w sprawie przekształcenia mieszkania chronionego w mieszkanie treningowe, mieszkania 
chronionego w ramach mieszkania wspomaganego w mieszkanie treningowe oraz 
ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w tym mieszkaniu.
Pani Przewodnicząca komisji powiedziała, iż wszyscy otrzymali projekt uchwały w sprawie 
przekształcenia mieszkania chronionego w mieszkanie treningowe, mieszkania chronionego 
w ramach mieszkania wspomaganego w mieszkanie treningowe oraz ustalenia zasad 
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ponoszenia odpłatności za pobyt w tym mieszkaniu, następnie zapytała czy ktoś ma pytania 
bądź uwagi.

O zabranie głosu poprosiła pani Aneta Bławat, która zapytała od kiedy te mieszkania będą 
funkcjonować.

Odpowiedzi udzieliła pani Katarzyna Ambryszewska - Kierownik Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie w Opatowie, która poinformowała, iż takie mieszkania funkcjonują już od 
dawna tylko pod nazwą mieszkania chronionego. Wskazała, iż kilka rodzin już mogła z niego 
skorzystać po pożarze, powodzi, czy jak doświadczyła przemocy domowej.

Wobec braku dalszych głosów pani Przewodnicząca J. Michałek poddała pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie przekształcenia mieszkania chronionego w mieszkanie 
treningowe, mieszkania chronionego w ramach mieszkania wspomaganego w mieszkanie 
treningowe oraz ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w tym mieszkaniu, pytając, 
kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został pozytywnie zaopiniowany i stanowi 
załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 8 głosów (Aneta Bławat, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Joanna Michałek, 
Mikołaj Szczygieł, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 
głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.

f) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Opatowski porozumienia z Powiatem 
Ostrowieckim w sprawie powierzenia Powiatowi Ostrowieckiemu realizacji zadania 
publicznego polegającego na zapewnieniu mieszkańcom Powiatu Opatowskiemu usług 
świadczonych przez Środowiskowy Dom Samopomocy ul. Focha 5, 27-400 Ostrowiec Św. 
Pani Przewodnicząca komisji powiedziała, iż wszyscy otrzymali projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Opatowski porozumienia z Powiatem 
Ostrowieckim w sprawie powierzenia Powiatowi Ostrowieckiemu realizacji zadania 
publicznego polegającego na zapewnieniu mieszkańcom Powiatu Opatowskiemu usług 
świadczonych przez Środowiskowy Dom Samopomocy ul. Focha 5, 27-400 Ostrowiec Św., 
następnie zapytała czy ktoś ma pytania bądź uwagi.

Wobec braku głosów pani Przewodnicząca J. Michałek poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Opatowski porozumienia z 
Powiatem Ostrowieckim w sprawie powierzenia Powiatowi Ostrowieckiemu realizacji zadania 
publicznego polegającego na zapewnieniu mieszkańcom Powiatu Opatowskiemu usług 
świadczonych przez Środowiskowy Dom Samopomocy ul. Focha 5, 27-400 Ostrowiec Św., 
pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został pozytywnie zaopiniowany i stanowi 
załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.
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Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 8 głosów (Aneta Bławat, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Joanna Michałek, 
Mikołaj Szczygieł, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 
głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.

g) w sprawie nadania statutu Klubowi „Senior +" w Ożarowie.
Pani Przewodnicząca komisji powiedziała, iż wszyscy otrzymali projekt uchwały w sprawie 
nadania statutu Klubowi „Senior +" w Ożarowie, następnie zapytała czy ktoś ma pytania bądź 
uwagi.

O zabranie głosu poprosił pan Mikołaj Szczygieł, który zapytał z czego wynikają te zmiany.

Odpowiedzi udzieliła pani Katarzyna Ambryszewska, która powiedziała, iż zmienia się linia 
orzecznicza i wymusza to aktualizację przepisów prawa.

Wobec braku dalszych głosów pani Przewodnicząca J. Michałek poddała pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie nadania statutu Klubowi „Senior +" w Ożarowie, pytając, kto jest 
za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został pozytywnie zaopiniowany i stanowi 
załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 8 głosów (Aneta Bławat, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Joanna Michałek, 
Mikołaj Szczygieł, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 
głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.

Następnie pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 7. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2024 - 2027.
Pani Przewodnicząca komisji powiedziała, iż wszyscy otrzymali materiał z treścią ww. 
projektu uchwały, zapytała czy ktoś ma pytania bądź uwagi.

O zabranie głosu poprosił pan Marcin Wróblewski, który zapytał o kwotę 23 tys. zł na 
opracowanie dokumentacji Pałacu Karskich. Radny zapytał czy została przeprowadzona jakaś 
analiza, czy zostało przeprowadzone rozeznanie cenowe. Zapytał również, czy ta kwota 
obejmuje tylko dokumentacje czy również jakieś prace.

Odpowiedzi udzieliła pani Zofia Rusak - Skarbnik Powiatu, która wskazał, iż było 
przeprowadzone rozeznanie cenowe, jednak dokładną kwotę poznamy po uchwaleniu 
uchwały Rady Powiatu, gdyż dopiero wtedy będzie można składać oferty. Pani Skarbnik 
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dodała, iż jest to kwota wyłącznie na opracowanie dokumentacji, a nie żadne prace z tym 
związane.

Wobec braku głosów pani Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego projektu 
uchwały.
Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 20 do niniejszego projektu uchwały.

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2024 rok.
Pani Przewodnicząca komisji powiedziała, że zmiany w budżecie są tożsame, co w projekcie 
uchwały dot. zmian w wieloletniej prognozie finansowej. Następnie zapytała, czy są pytania 
do przedłożonego projektu uchwały.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.

Wobec braku pytań pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do omawiania 
kolejnego projektu uchwały rady powiatu.

c) w sprawie rozpatrzenia informacji Komendanta Powiatowego Policji w Opatowie o stanie 
bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu opatowskiego za rok 2023.
Pani Przewodnicząca komisji powiedziała, iż wszyscy otrzymali projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia informacji Komendanta Powiatowego Policji w Opatowie o stanie 
bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu opatowskiego za rok 2023, 
następnie zapytała czy ktoś ma pytania bądź uwagi.
Wobec braku pytań pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do omawiania 
kolejnego projektu uchwały rady powiatu.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.

d) w sprawie rozpatrzenia informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 
w Opatowie o stanie bezpieczeństwa ochrony przeciwpożarowej i zagrożeniach 
pożarowych powiatu opatowskiego za rok 2023.
Pani Przewodnicząca komisji powiedziała, iż wszyscy otrzymali projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Opatowie 
o stanie bezpieczeństwa ochrony przeciwpożarowej i zagrożeniach pożarowych powiatu 
opatowskiego za rok 2023, następnie zapytała czy ktoś ma pytania bądź uwagi.

O zabranie głosu poprosił pan Mikołaj Szczygieł, który zapytał o ostanie obchody z tytułu dnia 
strażaka. Radny zapytał, kto zarządza zaproszeniami i przekazuje takie informacje. Poprosił, iż 
chciałby być zapraszany na wszelkie uroczystości tj. straży czy policji oraz w jednostkach 
organizacyjnych powiatu, gdyż chętnie wziąłby w nich udział.

Odpowiedzi udzielił pani Małgorzata Jalowska - Wicestarosta, która poinformowała, iż 
zawsze o tym kogo zaprasza decyduje organizator danej uroczystości.

O zabranie głosu poprosiła pani Bożena Kornacka, która dodała jeszcze, iż zazwyczaj są to 
zaproszenia imienne, które każdorazowo biuro rady przekazuje radnym.
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Wobec braku dalszych pytań pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do omawiania 
kolejnego projektu uchwały rady powiatu.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.

e) w sprawie rozpatrzenia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego 
w Opatowie o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu opatowskiego za 2023 rok.
Pani Przewodnicząca komisji powiedziała, iż wszyscy otrzymali projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Opatowie 
o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu opatowskiego za 2023 rok, następnie zapytała 
czy ktoś ma pytania bądź uwagi.

Wobec braku pytań pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do omawiania 
kolejnego projektu uchwały rady powiatu.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.

f) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Elektromobilności dla Powiatu Opatowskiego na lata 
2023-2035 wraz z prognozą oddziaływania na środowisko.
Pani Przewodnicząca komisji powiedziała, iż wszyscy otrzymali projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia Strategii Rozwoju Elektromobilności dla Powiatu Opatowskiego na lata 2023-2035 
wraz z prognozą oddziaływania na środowisko, następnie zapytała czy ktoś ma pytania bądź 
uwagi.

Wobec braku pytań pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do omawiania 
kolejnego projektu uchwały rady powiatu.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.
Wobec braku pytań pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.
Ad.8. Sprawy organizacyjne.
Pan Przewodniczący komisji zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w realizowanym punkcie.

Wobec braku zgłoszeń pan Przewodniczący przeszedł do realizacji ostatniego punktu posiedzenia.

Ad.9. Zamknięcie posiedzenia.
Pan Przewodniczący komisji podziękował zebranym osobom za przybycie i zamknął posiedzenie 
Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej.
Na tym posiedzenie zakończono (godz. 12.15).
Pm^k^owała: 
Śylwia Lenart

Przewodnicząca
Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej

Joanna Michałek
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